

funded by the Ontario Region of the Non-Medical Use of Drugs Directorate in (i) 1974 (ii) 1975 (iii) 1976 (iv) 1977 to date?—Sessional Paper No. 302-2/2,372.

Mr. Goodale, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Returns to the foregoing Orders.

Ordered,—That there be laid before this House a copy of the letter sent to the Department of Industry, Trade and Commerce by Mr. W.R. Wilson, Senior Corporate Vice-President, Lockheed Aircraft Corporation, dated June 24, 1976, as referred to in Article 39.60 of the LRPA Contract.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 81—Mr. McKinnon*).

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Pursuant to Standing Order 58, Mr. Holmes, seconded by Mr. Stanfield, moved,—That this House condemns the failure of the government to provide economic leadership to Canada's Indians, and in particular its failure to establish and maintain a cohesive and articulate policy on the Indian Economic Development Fund, as revealed and documented by studies, confidential memoranda and other related data.

After debate thereon, at 5.45 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 58 (10), the proceedings were interrupted.

Mr. Andras (Port Arthur), seconded by Mr. MacEachen, moved,—That Vote 1, in the amount of \$6,925,892 under Parliament for the Senate—Program Expenditures for the fiscal year ending March 31, 1978 (less the amount voted in Interim Supply), be concurred in.

And the question being put on the motion, it was agreed to on the following division:

(Division—Vote No 53)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Alexander	Caccia	Danson	Fleming	Haidasz
Anderson	Cadieu	Darling	Flynn	Halliday
Andras	Cafik	Daudlin	Forrestall	Hargrave
(Port Arthur)	Campagnolo (Mrs.)	Dawson	Foster	Harquail
Appolloni (Mrs.)	Campbell	De Bané	Fox	Herbert
Baker	(LaSalle—Émard—Côte	Demers	Francis	Hnatyshyn
(Gander—Twillingate)	Saint-Paul)	Dinsdale	Friesen	Holmes
Baker	Caron	Dionne	Gauthier	Hopkins
(Grenville—Carleton)	Clarke	(Northumberland—	(Ottawa—Vanier)	Horner
Basford	(Vancouver Quadra)	Miramichi)	Gendron	Huntington
Bawden	Clermont	Douglas	Gillespie	Isabelle
Beatty	Coates	(Bruce—Grey)	Gillies	Jelinek
Bécharde	Comtois	Drury	Goodale	Johnston
Bégin (M ^{lle})	Condon	Duclos	Grafftey	Knowles
Blais	Corbin	Dupont	Gray	(Norfolk—Haldimand)
Blaker	Corriveau	Dupras	Guay	Lajoie
Blouin	Cossitt	Duquet	(Saint-Boniface)	Lalonde
Bou langer	Crouse	Ellis	Guay	Lambert
Brisco	Cullen	Epp	(Lévis)	(Edmonton West)
Buchanan	Cyr	Fairweather	Guilbault	Lamontagne

vés et subventionnés par la section ontarienne de la Direction de l'usage non médical des drogues en (i) 1974 (ii) 1975 (iii) 1976 (iv) 1977 jusqu'à ce jour? (Document parlementaire n° 302-2/2372).

M. Goodale, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse aux ordres susdits.

Il est ordonné,—Qu'il soit déposé à la Chambre copie de la lettre du 24 juin 1976 envoyée au ministère de l'Industrie et du Commerce par le vice-président général de la société Lockheed, M. W.R. Wilson, et mentionnée dans la clause 39.60 du contrat portant sur les avions patrouilleurs à long rayon d'action.—(*Avis de motion portant production de documents n° 81—M. McKinnon*).

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

En conformité des dispositions de l'article 58 du Règlement, M. Holmes, appuyé par M. Stanfield, propose,—Que la Chambre blâme le gouvernement de n'avoir pas fourni d'orientation économique aux Indiens du Canada et notamment de n'avoir pas établi et maintenu de politique claire et cohésive en ce qui concerne le Fonds pour le progrès économique des Indiens, comme le révèlent et le prouvent des études, mémoires confidentiels et autres données.

Après débat, à 5 h. 45 de l'après-midi, les délibérations sont interrompues, en conformité des dispositions du paragraphe (10) de l'article 58 du Règlement.

M. Andras (Port Arthur), appuyé par M. MacEachen, propose,—Que le crédit 1, au montant de \$6,925,892 du Parlement, pour le Sénat—Dépenses du programme, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978 (moins les sommes votées au titre des crédits provisoires), soit agréé.

Cette motion, mise aux voix, est agréée, par le vote suivant: